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Rada Miejska w Prudniku 
Radni-Sesja 

Protokół nr LIV/2021 
 

LIV Sesja w dniu 17 grudnia 2021 r. 

Obrady rozpoczęto 17 grudnia 2021 r. o godz. 09:00, a zakończono o godz. 11:15 tego 

samego dnia. Obrady Rady Miejskiej odbyły się w systemie zdalnym. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 20 członków. 

/lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu/ 

/oświadczenia sołtysów o uczestnictwie w sesji on-line stanowią załączniki 2-11/ 

Obecni: 

1. Zygmunt Bochenek 

2. Rafał Bolibrzuch 

3. Ryszard Czeczel 

4. Josel Czerniak 

5. Marcin Domino 

6. Andrzej Gajewski 

7. Alicja Isalska 

8. Zbigniew Kosiński 

9. Marcin Krasoń 

10. Paweł Licznar 

11. Ludmiła Lisowska 

12. Edward Mazur 

13. Stanisław Mięczakowski 

14. Edward Mróz 

15. Katarzyna Rożek 

16. Urszula Rzepiela 

17. Zygmunt Trojniak 

18. Jacek Urbański 

19. Tomasz Wisła 

20. Arkadiusz Zaczyński 

21. Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

1. Sprawy organizacyjne: 
1) Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum, 

Sesję otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej w Prudniku Alicja Isalska. Przywitała 

radnych i zaproszonych gości. 

W momencie otwarcia w obradach uczestniczyło 18 radnych Rady Miejskiej w Prudniku, co 

stanowi wymagane quorum. 

Przewodnicząca poinformowała, że stosowna informacja dotycząca RODO zamieszczona jest 

na stronie internetowej z transmisją obrad. 

 

Przed przystąpieniem do porządku obrad Przewodnicząca Rady Alicja Isalska podziękowała 

za współpracę odchodzącemu na emeryturę Zastępcy Skarbnika Gminy Prudnik Janowi 

Zapalę oraz przywitała Panią Edytę Szewczyk, która będzie teraz pełnić funkcję Zastępcy 

Skarbnika.  

 

Przewodnicząca Alicja Isalska przypomniała, że 13.12.2021 r. minęła 40 rocznica 

wprowadzenia stanu wojennego,  uczciła minutą ciszy jego ofiary. 
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2) Przyjęcie protokołu z LII sesji. 
Przewodnicząca poinformowała, że protokół był udostępniony w wersji elektronicznej 

w przedłożonych materiałach na sesję. Zapytała czy ktoś ma uwagi do protokołu? Radni nie 

wnieśli uwag, wobec powyższego Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie 

protokołu z LII sesji Rady Miejskiej w Prudniku z dnia  25 listopada  2021 r. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z LII sesji. 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, 

Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Paweł Licznar 

NIEOBECNI (3) 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania protokół został przyjęty. 

 

3) Przyjęcie protokołu z LIII sesji. 

Przewodnicząca poinformowała, że protokół był udostępniony w wersji elektronicznej 

w przedłożonych materiałach na sesję. Zapytała czy ktoś ma uwagi do protokołu? Radni nie 

wnieśli uwag, wobec powyższego Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie 

protokołu z LIII sesji Rady Miejskiej w Prudniku z dnia  2 grudnia 2021 r. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z LIII sesji.  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, 

Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania protokół został przyjęty. 

 

2. Pisemna Informacja Burmistrza o działaniach podejmowanych między sesjami. 

Informacja z działalności Burmistrza Prudnika za okres od 25 listopada do 17 grudnia 

2021 r. Z ważniejszych spraw należy wymienić: 

1. W październiku Gmina Prudnik złożyła do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska 

i Gospodarki Wodnej w Opolu wniosek o udzielenie dotacji dotyczącej realizowanego przez 

Gminę  zadania pn. „Modernizacja kotłowni w Szkole Podstawowej w Szybowicach”.   

Budynek Szkoły Podstawowej w Szybowicach zaopatrywany był w ciepło z kotłowni 

węglowej zlokalizowanej  w budynku szkoły. 
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Źródłem ciepła były dwa kotły grzewcze wyprodukowane w roku 2011, które zasilane były 

miałem węglowym. Stan istniejący charakteryzowało zużycie miału węglowego w ilości 30 

ton na rok oraz spadająca systematycznie z każdym rokiem sprawność cieplna kotłów, która 

skutkowała zwiększeniem ilości zużywanego paliwa a tym samym zwiększeniem ilości 

zanieczyszczeń emitowanych do atmosfery. 

Wobec powyższego faktu zrealizowane zadanie polegało na fizycznej likwidacji istniejących 

dwóch kotłów na miał opałowy oraz na zakupie i montażu nowoczesnego kotła piątej klasy na 

ekogroszek tj. paliwo charakteryzujące się znacznie lepszymi parametrami niż stosowany 

dotychczas miał węglowy. Nowy kocioł charakteryzuje się wysoką efektywnością 

energetyczną na poziomie 85%, szacowanym zużyciem opału na poziomie ok. 20 ton w skali 

roku oraz niskimi poziomami emisji. 

Wojewódzki Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Opolu po rozpatrzeniu  

i weryfikacji wniosku Gminy Prudnik pod kątem kosztów kwalifikujących się do 

dofinansowania w dniu26 listopada podjął uchwałę, zgodnie z którą Gmina Prudnik otrzyma 

dofinansowanie zadania pn „Modernizacja kotłowni w Szkole Podstawowej w Szybowicach” 

w kwocie 48 300,00 zł. 

Wypłata powyższej kwoty dotacji planowana jest na 1 kwartał 2022 roku. 

Podobny tryb postępowania tj aplikowanie o dotacje ze środków WFOSiGW przyjęto przy 

kolejnych planowanych w przyszłości zadaniach związanych z wymianą istniejących źródeł 

ciepła w obiektach będących własnością Gminy Prudnik.  

2. W dniu 29 listopada 2021 r. nastąpiło rozstrzygnięcie konkursu poprzez zatwierdzenie 

przez Zarząd Województwa Opolskiego uchwałą - listy ocenionych projektów złożonych  

w ramach działania 10.2 Inwestycje wynikające z Lokalnych Planów Rewitalizacji RPO WO 

2014-2020. 

Gmina Prudnik w ramach przedmiotowego konkursu złożyła projekt pn. „Remont 

ogólnodostępnego kompleksu sportowego przy Publicznej Szkole Podstawowej nr 3  

w Prudniku”, który był jedynym obiektem sportowym mieszczącym się w obszarze 

rewitalizowanym zawartym w uchwalonym „Lokalnym Programie Rewitalizacji miasta 

Prudnika do 2023 roku” i tym samym jako jedyny spełniał kryteria konkursu.   

Informuję że nasz projekt znalazł się na zatwierdzonej liście i otrzyma wnioskowane 

dofinansowanie w kwocie maksymalnej przewidzianej przez konkurs tj. w wysokości  300 

000,00 zł. Pragnę nadmienić iż wartość projektu oszacowana na podstawie posiadanego 

kosztorysu inwestorskiego wynosi 681 653,92 zł., a jego końcowa wartość zostanie 

zweryfikowana w wyniku przeprowadzenia procedury przetargowej. 

Zakres rzeczowy projektu obejmować będzie wykonanie :  

- w miejscu wcześniej istniejącego, zdegradowanego i niewymiarowego  boiska do 

koszykówki – planowanego do rozbiórki - nowego wymiarowego boiska sportowego do 

koszykówki  z nawierzchni poliuretanowej o wymiarach 15,00m x 28,00m, na którym 

wydzielone zostanie boisko do siatkówki o wymiarach 9,00 x18,00 m;  

-  w miejscu wcześniej istniejącego, zdegradowanego boiska do piłki ręcznej – planowanego 

do rozbiórki - nowego boiska z nawierzchni poliuretanowej  do piłki ręcznej o wymiarach 

18,00 x36,0 0m;  

- nowej, wymiarowej skoczni do skoku w dal z nawierzchni poliuretanowej składającej się z: 

bieżni do rozbiegu długości 32,00mb i szerokości 1,45 m oraz zeskoczni o wymiarach 3,00 

x7,00 m.  

- zewnętrznej siłowni składającej się z następujących urządzeń: narciarz biegowy, wyciskanie 

dla niepełnosprawnych, twister i wiosła montowane na jednym pylonie, motyl i ławka do 

ćwiczeń montowane na jednym pylonie.  

Na terenie objętym projektem wymianie poddane zostaną piłkochwyty, zamontowane zostaną 

nowe ławki w ilości łącznej 17 szt., kosze na śmieci w ilości 3 szt oraz przewidziano montaż 
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tablicy informacyjnej. Zgodnie ze złożonym projektem jego realizacja nastąpi w drugim 

kwartale 2022 r. 

3. W dniu 2 grudnia br Gmina Prudnik złożyła w Opolskim Urzędzie Wojewódzkim wniosek 

o dofinansowanie projektu pn. „Poprawa sytuacji bytowej 7 rodzin romskich w Prudniku 

poprzez remont lokali mieszkalnych oraz klatki schodowej”  w ramach rządowego „Programu 

integracji społecznej i obywatelskiej Romów w Polsce na lata 2021–2030”. 

Zakres rzeczowy projektu przewiduje wykonanie remontu substancji w siedmiu mieszkaniach 

zamieszkałych przez rodziny romskie oraz klatki schodowej w budynku zamieszkałym przez 

rodziny romskie i rodziny nieromskie. 

Pełny zakres rzeczowy obejmuje następujące prace remontowe: 

- ul. Armii Krajowej 5 - wymiana instalacji elektrycznej z montażem pieców 

akumulacyjnych, malowanie; 

- ul. Chrobrego 43 - wymiana drzwi (2 szt), wentylacja, wymiana okien (2 szt.); 

- ul Chrobrego 45 - wymiana posadzki w łazience, płytkowanie, wymiana drzwi do łazienki;  

- ul. Chrobrego 45 - wymiana podłogi, instalacji elektrycznej, drzwi (1 szt.), okna (1szt.), 

malowanie.  

- ul. Chrobrego 58 - wymiana stolarki okiennej 3 szt. (2 okna w pokoju + 1 okno w kuchni).  

- ul. Chrobrego 50 - wymiana okien (2 szt.)  

- ul. Chrobrego 43 – remont klatki schodowej (wymiana schodów, stolarki okiennej (1 szt.) 

oraz drzwiowej (3 szt.). 

Całkowita wartość kosztorysowa projektu wynosi 87 779,09 zł., a Gmina Prudnik ubiega się  

o dofinansowanie w kwocie 74 600,00 zł. stanowiące  85% wartości kosztorysowej zadania. 

Decyzja o dofinansowaniu projektów podjęta zostanie przez organy administracji rządowej 

oceniające złożone projekty (tj. Urząd Wojewódzki w Opolu i właściwe Ministerstwo),  

a podjęcie decyzji o wyborze zadań spodziewane jest w terminie do końca marca 2022 r.      

4. W dniu 1 grudnia br. Wojewoda Opolski przekazał Gminie Prudnik pisma w których 

poinformował że dwa projekty Gminy Prudnik tj : „Remont dróg gminnych ul. Szkolnej i ul. 

Staszica w Prudniku” oraz  „Budowa drogi w miejscowości Dębowiec” złożone w naborze 

wniosków na 2022 rok w ramach Rządowego Programu Rozwoju Dróg zostały ujęte na liście 

zadań rekomendowanych do dofinansowania w ramach tego programu. 

Zgodnie z zapisami Rządowego Programu Rozwoju Dróg wspomniana lista została 

przekazana Ministrowi Infrastruktury celem dalszego procedowania, a ostateczna lista 

wniosków przyjętych do dofinansowania będzie znana po jej zatwierdzeniu przez Prezesa 

Rady Ministrów - niemniej otrzymana informacja jest informacją bardzo dużą szansą na 

otrzymanie dofinansowania na kolejne dwa zadania związane z poprawą infrastruktury 

drogowej Gminy Prudnik.  

Ostatecznej decyzji Prezesa Rady Ministrów w przedmiotowej kwestii spodziewamy  

w przeciągu najbliższych dwóch miesięcy. 

Przypomnę, że zakres rzeczowy projektu odnoszącego się do remontu ulic: Szkolnej  

i Staszica (o wartości kosztorysowej1 606 143,82 zł)  obejmuje wykonanie:  

- 6362,38 m² nowych nawierzchni jezdni,  

- 2671,75  m² chodników,  

- 23 szt. oznakowania pionowego  

- 253,9 m² oznakowania poziomego 

Natomiast zakres rzeczowy projektu odnoszącego się do budowy drogi gminnej  

w miejscowości Dębowiec (o wartości kosztorysowej 642 373,95 zł) obejmuje wykonanie:  

- 1825,60  m² nowych nawierzchni jezdni,  

- 809,10  m² chodników,  

- 1 szt. oznakowania pionowego 
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Zgodnie z uregulowaniami Rządowego Programu Rozwoju Dróg maksymalna wysokość 

dofinansowania może wynieść do 80% wartości.  

5. Informuję Państwa iż we wrześniu br. Centrum Projektów Polska Cyfrowa ogłosiło nabór 

projektów do Programu pn “Cyfrowa Gmina”, którego celem jest wsparcie rozwoju 

cyfrowego instytucji samorządowych oraz zwiększenie cyberbezpieczeństwa. 

Zgodnie z zapisami programu dofinansowanie będzie można otrzymać na zadania związane z: 

- cyfryzacją urzędów JST i jednostek im podległych oraz nadzorowanych poprzez nabycie 

sprzętu IT i oprogramowania, licencji niezbędnych do realizacji e-usług, pracy i edukacji 

zdalnej.  

- edukację cyfrową dla JST w zakresie obsługi nabytego sprzętu oraz oprogramowania  

i licencji.  

- analizą stanu cyberbezpieczeństwa JST, a także zapewnieniem cyberbezpieczeństwa 

samorządowych systemów informatycznych. 

Zapisy regulaminu konkursu przewidują, iż Gminy otrzymają dofinansowanie w formie 

grantu do 100% wydatków kwalifikowanych a maksymalna kwota dofinansowania będzie 

wskazana dla każdej gminy w dokumentacji konkursowej z chwilą uruchomienia naboru.  

W przypadku Gminy Prudnik wskazana maksymalna kwota dofinansowania określona została 

na poziomie 804 000.00 zł i na taką wartość został przygotowany i złożony w dniu 15 

listopada stosowny projekt obejmujący swoim zakresem zakup specjalistycznego sprzętu IT 

niezbędnego w dalszej cyfryzacji pracy naszego urzędu i poszerzenia oferty usług dostępnych 

on-line przy zagwarantowaniu odpowiedniego poziomu cyberbezpieczeństwa zasobów 

informatycznych Gminy Prudnik.  

6. Pierwsze posiedzenie Zgromadzenia Powiatowo-Gminnego Związku Transportu 

„POGRANICZE” odbyło się  01.12.2021 r. w Głogówku. Na posiedzeniu wybrano: 

Przewodniczącego Zgromadzenia Związku,  Wiceprzewodniczącego Zgromadzenia Związku, 

Przewodniczącego Zarządu Związku,  Zastępcę Przewodniczącego Zarządu, dwóch 

Członków Zarządu Związku oraz Komisję Rewizyjną. 

Podjęto również uchwały w sprawie ustalenia wysokości składki członkowskiej. 

Przypomnę, że w posiedzeniu uczestniczyłem wspólnie z Panem Radnym Jackiem Urbański, 

którego Rada Miejska delegowała do reprezentowania gminy w Zgromadzeniu. 

W wyniku przeprowadzonych wyborów na Przewodniczącego Zgromadzenia Związku 

wybrano Panią Dorotę Przysiężną-Bator, a na Wiceprzewodniczącego Zgromadzenia 

Związku Grzegorza Zawiślaka. Na Przewodniczącego Zarządu Związku wybrano Pana  

Janusza Siano, a na jego zastępcę Pana Piotra Soczyńskiego.  

Na Członka Zarządu Związku wybrano Pana Piotra Bujaka i Pana Sebastiana Bacę.  

Komisję Rewizyjną wybrano w składzie: Kazimierz Bedryj, Anita Juchno, Mariusz 

Kozaczek. 

Przewodniczący Zarządu Związku Pan Janusz Siano przedstawił, że roczny koszt utrzymania 

biura będzie wynosił około 270 tys. zł. Zaproponowano składkę członkowską w wysokości  

3,30 zł na mieszkańca, którą uchwałą przyjęto. 

Uchwałą Zgromadzenie wyraziło również zgodę  na zawarcie przez Zarząd umowy  

o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego na terenie Związku.  

7. Zgodnie z planem budżetu ogłoszono i rozstrzygnięto następujące procedury przetargowe: 

-  na dostawę artykułów spożywczych do Środowiskowego  Domu Samopomocy w Prudniku. 

Umowy na dostawę 6 asortymentów będą zawarte 3 stycznia   2022 r.  

- otwarto oferty w przetargu na przewóz pasażerów w komunikacji miejskiej. Wpłynęły 3 

oferty. Trwa  procedura sprawdzania ofert.  

- ogłoszono przetarg na likwidację wysokoemisyjnych, indywidualnych źródeł ciepła  

w lokalach   komunalnych gminy Prudnik w procedurze „zaprojektuj i wybuduj” na 3 

zadania:   
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 część 1 - budowa przyłącza c.o. oraz węzła cieplnego dla budynku mieszkalnego 

wielorodzinnego ul. Traugutta 30,  

 część 2 - budowa przyłącza c.o. oraz węzła cieplnego dla budynku mieszkalnego 

wielorodzinnego  ul. Kołłątaja 19,  

 część 3 - budowa przyłącza c.o. oraz węzła cieplnego dla budynku mieszkalnego 

wielorodzinnego  ul. Chrobrego 16. 

Otwarcie ofert odbyło się 15.12.2021 r. Wpłynęła 1 oferta, trwa procedura sprawdzania ofert.               

8. Pod koniec listopada br. Agencja Sportu i Promocji w Prudniku otrzymała certyfikat 

Ministerstwa Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej oraz Związku Dużych Rodzin "Trzy Plus" 

- dotyczący partnerstwa pomiędzy ASiP i ww. instytucjami w programie wsparcia dla rodzin 

wielodzietnych "Karta Dużej Rodziny". 

9. Agencja Sportu i Promocji w Prudniku realizuje projekt pn. „Pewniej na pograniczu”, 

którego głównym celem jest poprawa bezpieczeństwa mieszkańców na pograniczu polsko-

czeskim, m.in. poprzez zwiększenie współpracy instytucji i służb odpowiedzialnych za 

bezpieczeństwo. 

W grudniu prowadzona jest kampania informacyjno-promocyjna dla mieszkańców, której 

celem jest wzrost poziomu wiedzy mieszkańców pogranicza polsko-czeskiego na temat 

sposobu udzielania pierwszej pomocy. 

Pod koniec listopada br. odbyło się szkolenie, podczas którego przedstawiciele Policji, 

Państwowej Straży Pożarnej, OSP i Straży Miejskiej wzięli udział w szkoleniu z pierwszej 

pomocy (byli to zarówno Polacy, jak i Czesi). 

Przeprowadzono szkolenie teoretyczne oraz odbył się także  pokaz praktyczny, 

przeprowadzony przez ratowników wodnych i uczniów Zespołu Szkół Medycznych  

w Prudniku (członkowie Szkolnej Drużyny Ratowniczej "Pomocna Dłoń"). 

10. Korzystając z okazji chciałbym złożyć mieszkańcom Gminy Prudnik życzenia zdrowych  

i wesołych świąt Bożego Narodzenia. Niech nadchodzący 2022 rok będzie dla nas wszystkich 

rokiem w każdym wymiarze lepszym od tego mijającego. 

 

3. Gospodarka finansowa: 
1) Podjęcie uchwały w sprawie uchwały budżetowej Gminy Prudnik na 2022 rok (druk nr 

960) 
a) Przedstawienie projektu uchwały budżetowej. 

Przewodnicząca Alicja Isalska odczytała projekt uchwały budżetowej Gminy Prudnik na  

2022 r. 

 

b) Przedstawienie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie 

uchwały budżetowej, 

Wiceprzewodniczący Edward Mazur odczytał Uchwałę nr 614/2021  z dnia 15 grudnia  

2021 r. Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu nt. opinii o projekcie 

uchwały budżetowej. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu/ 

 

c) Przedstawienie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej o możliwości 

sfinansowania deficytu określonego w projekcie uchwały budżetowej Gminy Prudnik na 2022 

rok. 

Wiceprzewodniczący Edward Mazur odczytał Uchwałę nr 615/2021  z dnia 15 grudnia  

2021 r. Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu nt. opinii o 

możliwości sfinansowania deficytu określonego w projekcie uchwały budżetowej Gminy 

Prudnik na 2022 rok. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu/ 



7 

 

 

d) Przedstawienie opinii komisji przez Przewodniczących stałych Komisji Rady Miejskiej 

Przewodniczący Stałych Komisji Rady Miejskiej w Prudniku odczytali kolejno opinie  

o przedstawionym projekcie uchwały. 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały budżetowej Gminy 

Prudnik na 2022 rok.  

Komisja Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego wraz z Komisją Oświaty, Kultury, 

Sportu i Zdrowia zgłosiły wniosek do projektu uchwały, który stanowi załącznik do opinii. 

/opinie wraz z załącznikiem stanowią załączniki od nr 14 do nr 19/ 

 

e) Przedstawienie stanowiska Burmistrza do opinii komisji 

Burmistrz podziękował za przedstawione opinie. Oznajmił, że przychylił się do wniosku 

wniesionego do projektu uchwały budżetowej przez Komisje Spraw Obywatelskich i 

Porządku Publicznego oraz Komisję Oświaty, Kultury Sportu i Zdrowia. Wniosek jest ujęty  

w nowym projekcie uchwały budżetowej procedowanej już podczas komisji przed sesją 

grudniową.  

Skarbnik Gminy Wioleta Zator przedstawiła zmiany w projekcie uchwały budżetowej, 

które nastąpiły względem pierwotnej wersji (zgodnie z dołączonym do projektu 

uzasadnieniem). 

Burmistrz dodał, że zmiany, które zostały wprowadzone nie wpłynęły finalnie na budżet, 

natomiast wnioski Komisji zostały uwzględnione.  

 

f) Dyskusja 

W dyskusji głos zabrali: 

Radny Zygmunt Trojniak poruszył temat zagrożeń i tendencji, które jego zdaniem mogą się 

pojawić w ciągu nadchodzącego roku, czy też podczas opracowywania kolejnych budżetów. 

Oznajmił, że niepokojącym zjawiskiem jest to, że Gmina zaciąga kolejny kredyt. Stwierdził, 

że nie ma nic złego w zaciąganiu kredytu na inwestycje, która przyniesie Gminie wymierną 

korzyść. Jednak kredyt zaciągany przez Gminę Prudnik przeznaczony będzie na pokrycie 

deficytu oraz spłatę kredytów i zobowiązań wcześniej zaciągniętych. Radny wyraził zdanie, 

że jest to niepokojące, kiedy kredyty zaciągane są na pokrycie wcześniejszych zadłużeń. 

Kolejnym niepokojącym zjawiskiem jest wielkość deficytu – blisko 10% budżetu nie ma 

pokrycia w dochodach.  Tu należy się zastanowić, bo jest to problem nie tylko tego roku, ale 

patrząc na Wieloletnią Prognozę Finansowa jest to problem również na rok 2023. Radny 

stwierdził, że budzi jego niepokój fakt, że w przyszłości gmina może mieć problem z 

funduszami i realizacją inwestycji.  

Burmistrz Grzegorz Zawiślak w odpowiedzi oznajmił, że obecne zobowiązania wynikają 

również ze zobowiązań zaciągniętych w poprzednich kadencjach. Na początku tej kadencji 

ustalone zostało, że ciągłość zadań zostanie zachowana, dlatego też dziwią go słowa radnego.   

Dodał, że manipulowanie słowami deficyt i brak pokrycia to gra słów, którą radny stosuje po 

to, aby zainteresować opinię publiczną. Deficyt Gminy ma w większości pokrycie w 

środkach, które Gmina otrzymała. Burmistrz przypomniał o inwestycjach, które są w trakcie 

realizacji i przypomniał kwoty, które na te inwestycje są przeznaczone. Ponadto przypomniał, 

że na jednej z komisji, radny również chciał wprowadzić do budżetu inwestycję, która jest 

irracjonalna na chwilę obecną. Grzegorz Zawiślak zauważył również, że projekt uchwały 

budżetowej opiniowany jest przez Regionalną Izbę Obrachunkową, która nie dostrzegła 

błędów przy formułowaniu budżetu. Burmistrz dodał jeszcze, że będzie robił wszystko, aby 

nie zaciągać kredytu w wysokości, która jest zaplanowana, jednak, aby budżet się domykał 

konieczna było zaplanowanie takiej kwoty, a nie innej. 
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Skarbnik Wioleta Zator wyjaśniła, że deficyt może pojawić się na skutek 

nierównomiernego gromadzenia dochodów i dokonywania wydatków. Jeżeli w jednym roku 

gmina otrzymuje środki, które nie są wydatkowane to przechodzą one na kolejny rok jako 

przychody. Skarbnik wyjaśniła zasady projektowania budżetu. Odnosząc się do poziomu 

zadłużenia i wysokości kredytu zaplanowanego na 2022 rok zaznaczyła, że w 2020 wskaźnik 

zadłużenia w porównaniu zadłużenie do dochodów ogółem wynosił 39,24%. Planuje się, że w 

2021 roku wskaźnik zmniejszy się do około 34-35%. Jeżeli chodzi o rok 2022 to tak jak 

zawarte jest w uzasadnieniu –realizowane będą zadania, jednak nie na wszystkie jest 

dofinansowanie. Zadania są wpisane i jest nadzieja, że Polski Ład umożliwi otrzymanie 

potrzebnych środków na realizację tych zadań. Co z kolei pozwoli na zaciągnięcie kredytu w 

niższej wysokości.  

Radny Paweł Licznar opowiedział o aktywach i rozwoju Gminy Prudnik, który od 2018 -

2020 wzrósł o 30 mln złotych. Oznajmił, że jest zdziwiony wypowiedzią radnego Trojniaka, 

że w Gminie nic się nie dzieje. Podkreślił, że wskaźniki jasno określają, że Gmina powiększa 

swój majątek.  Po drugie z Raportu o stanie Gminy wynika, że w latach poprzednich 

zadłużenie było znacznie większe niż obecnie.  

Radny Zygmunt Trojniak wyjaśnił, że nie twierdzi, że budżet zawiera błędy. Mówi tylko  

o zagrożeniach, które mogą się pojawić. Wyjaśnił z czego wynika jego niepokój. 

Burmistrz oznajmił, że deficyt należy odnieść do poziomu inwestycji. Bardzo istotny jest tu 

wzrost aktywów Gminy o 30 mln przy kredytowaniu 21 mln. Należy pamiętać o wskaźnikach 

inwestycyjnych, które w ostatnim czasie się poprawiły, dodatkowo wzrósł plan inwestycyjny 

2021-2022. Są to fakty, którymi nie można manipulować.  

Radny Paweł Licznar zaprezentował jak w poprzednich latach przedstawiał się wskaźnik 

zadłużenia Gminy. Oznajmił, że nie rozumie przedstawionych przez radnego obaw, ponieważ 

budżet należy rozpatrywać zarówno w kontekście przychodów jak i rozchodów.  

Radna Zofia Zeprzalka – Krzemień wyraziła zadowolenie z kwot przeznaczonych w 

budżecie na prace związane z cmentarzem komunalnym oraz parkiem miejskim. Radość u 

radnej wywołuje również kwota przeznaczona na dbałość o zieleń. Radna oznajmiła, że 

jeszcze w poprzedniej kadencji prosiła i monitowała sprawę dworca. Powiedziała, że już 

niedługo Prudnik doczeka się nowoczesnego dworca, który już nie będzie straszył na Placu 

Wolności. Radna oznajmiła, że cieszy fakt, że znajdują się środki na ulicę Poniatowskiego, na 

dojazd do Klasztorku, na piękny parking. Radna poruszyła również temat poprawiającego się 

stanu budynków po byłym Frotexie. Oznajmiła, że napawa to optymizmem. Zofia Zeprzałka – 

Krzemień wyraziła nadzieję, że w najbliższym czasie zostaną wykonane prace mające na celu 

poprawę stanu technicznego wieży widokowej na Koziej Górze. Radna poinformowała 

jeszcze wszystkich zainteresowanych powstaniem elektronicznej mapy na cmentarzu, że taka 

inwestycja będzie realizowana od przyszłego roku. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

 

g) Głosowanie uchwały w sprawie uchwały budżetowej Gminy Prudnik na 2022 rok (druk nr 

960) 
Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały budżetowej pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 
Głosowanie uchwały w sprawie uchwały budżetowej Gminy Prudnik na 2022 rok (druk nr 

960).  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 



9 

 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward 

Mazur, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, 

Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zbigniew Kosiński, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Mięczakowski 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LIV/886/2021 w sprawie uchwały budżetowej 

Gminy Prudnik na 2022 rok została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 20/ 

 

Burmistrz podziękował za przyjęcie budżetu. Dodał, że nie ukrywa, iż budżet jest trudny, ale 

dzięki wsparciu może skupić się na realizacji zadań, które w tym budżecie się pojawiają. 

Budżet jest żywą materią, która w ciągu roku ciągle ewoluuje. Burmistrz podziękował 

również tym radnym, którzy się wstrzymali i którzy przedstawili swoje uwagi, bo one 

również są cenne. Pożegnał się w tym momencie z radnymi, z powodu ważnego spotkania  

w sprawie RCGO Domaszkowice,  życząc Wesołych Świąt wszystkim. 

 

2) Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Prudnik na lata 2022-2025 (druk nr 961). 

Przewodnicząca Alicja Isalska odczytała projekt uchwały. 

a) Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej 

Wiceprzewodniczący Rady Edward Mazur odczytał Uchwałę nr 616/2021 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu z dnia 15 grudnia 2021 r. w sprawie 

opinii o przedłożonym projekcie uchwały o wieloletniej prognozie finansowej Gminy Prudnik 

na lata 2022-2025  

/uchwała stanowi załącznik nr 21 do protokołu/ 

Przewodnicząca Rady zwróciła się do radnych z zapytaniem czy chcieliby zabrać głos, 

zadać pytania odnośnie omawianego projektu uchwały. 

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały.  

 

b) Głosowanie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Prudnik na lata 2022-2025 (druk nr 961) 

Głosowano w sprawie: 
Głosowanie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Prudnik na lata 2022-2025 (druk nr 961).  

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward 

Mazur, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Jacek Urbański, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zbigniew Kosiński, Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (1) 
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Stanisław Mięczakowski 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LIV/887/2021 w sprawie w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2022-2025 została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 22/ 

 

3) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2021 rok (druk nr 962) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 962 został podany pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2021 rok (druk nr 962).  

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward 

Mazur, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Jacek Urbański, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zbigniew Kosiński, Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Mięczakowski 

 

Wobec powyższego głosowania  Uchwała nr LIV/888/2021 w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Prudnik na 2021 rok została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 23/ 

 

4) Podjęcie uchwały w sprawie wykazu wydatków budżetu Gminy Prudnik, które w 2021 r. 

nie wygasają z upływem roku budżetowego i określenia ostatecznego terminu dokonania 

wydatku ujętego w wykazie (druk nr 963) 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że Burmistrz zgłosił wniosek o wprowadzenie 

autopoprawki do projektu uchwały.  Poprosiła o wyjaśnienie zmian.  

Skarbnik Gminy Wioleta Zator wyjaśniła, że w projekcie uchwały (druk 963) dokonuje się 

skreślenia zadania w pkt 6 w brzmieniu:   

„6. Uzupełnienie oświetlenia we wsi Wierzbiec oraz Uzupełnienie oświetlenia chodnika we 

wsi Łąka Prudnicka”  

Z uwagi na informację od Wykonawcy o uzyskaniu zgód i zezwoleń dla przedmiotowej 

inwestycji, zadanie zostanie wykonane i rozliczone do końca 2021 r.  Jednocześnie Gmina 

będzie mogła ubiegać się o zwrot części wydatków poniesionych przez gminę w ramach 

Funduszu Sołeckiego. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie wprowadzenie autopoprawki.  

Głosowano wniosek w sprawie: 
Wprowadzenie autopoprawki do projektu uchwały druk nr 963.  
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Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (2) 

Andrzej Gajewski, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Mięczakowski 

 

Wobec powyższego głosowania autopoprawka została przyjęta. 

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały po autopoprawce.  

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wykazu wydatków budżetu Gminy Prudnik, które w 2021 r. nie 

wygasają z upływem roku budżetowego i określenia ostatecznego terminu dokonania 

wydatku ujętego w wykazie (druk nr 963).  

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward 

Mazur, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Jacek Urbański, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zbigniew Kosiński, Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Mięczakowski 

 

Wobec powyższego głosowania  Uchwała nr LIV/889/2021 w sprawie wykazu wydatków 

budżetu Gminy Prudnik, które w 2021 r. nie wygasają z upływem roku budżetowego i 

określenia ostatecznego terminu dokonania wydatku ujętego w wykazie została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 24/ 

 

4. Gospodarowanie mieniem: 
1) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 964) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 964 został podany pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 964).  
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Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, 

Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Mięczakowski 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LIV/890/2021 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 25/ 

 

2) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 965) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 965 został podany pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 965).  

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, 

Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Mięczakowski 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LIV/891/2021 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 26/ 

 

3) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 966) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 966 został podany pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 966).  
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Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, 

Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Mięczakowski 

 

Wobec powyższego głosowania  Uchwała nr LIV/892/2021 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 27/ 

 

4) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 967) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 964 został podany pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 967).  

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, 

Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Mięczakowski 

 

Wobec powyższego głosowania  Uchwała nr LIV/893/2021 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 28/ 

 

5) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 968) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 968 został podany pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 968).  

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, 

Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Mięczakowski 

 

Wobec powyższego głosowania  Uchwała nr LIV/894/2021 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 29/ 

 

6) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 969) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 969 został podany pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 969).  

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, 

Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Mięczakowski 

 

Wobec powyższego głosowania  Uchwała nr LIV/895/2021 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 30/ 

 

7) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 970) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 970 został podany pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 970).  

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 
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Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, 

Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Mięczakowski 

 

Wobec powyższego głosowania  Uchwała nr LIV/896/2021 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 31/ 

 

8) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 971) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 971 został podany pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 971).  

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, 

Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Mięczakowski 

 

Wobec powyższego głosowania  Uchwała nr LIV/897/2021 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 32/ 

 

9) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 972) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 972 został podany pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 972).  

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 
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Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, 

Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Mięczakowski 

 

Wobec powyższego głosowania  Uchwała nr LIV/898/2021 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 33/ 

 

10) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 973) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 973 został podany pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 973).  

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, 

Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Mięczakowski 

 

Wobec powyższego głosowania  Uchwała nr LIV/899/2021 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 34/ 

 

11) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 974) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 974 został podany pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 974).  

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, 

Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-
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Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Mięczakowski 

 

Wobec powyższego głosowania  Uchwała nr LIV/900/2021 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 35/ 

 

12) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 975) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 975 został podany pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 975).  

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, 

Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Mięczakowski 

 

Wobec powyższego głosowania  Uchwała nr LIV/901/2021 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 36/ 

 

13) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 976) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 976 został podany pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 976).  

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, 

Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (1) 
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Stanisław Mięczakowski 

 

Wobec powyższego głosowania  Uchwała nr LIV/902/2021 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 37/ 

 

14) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 977) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 977 został podany pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 977).  

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, 

Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Mięczakowski 

 

Wobec powyższego głosowania  Uchwała nr LIV/903/2021 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 38/ 

 

15) Podjęcie uchwały w sprawie oddania w najem lokali użytkowych w Regionalnym 

Inkubatorze Przedsiębiorczości w Prudniku (druk nr 978) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 978 został podany pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie oddania w najem lokali użytkowych w Regionalnym Inkubatorze 

Przedsiębiorczości w Prudniku (druk nr 978).  

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, 

Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (1) 
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Stanisław Mięczakowski 

 

Wobec powyższego głosowania  Uchwała nr LIV/904/2021 w sprawie oddania w najem 

lokali użytkowych w Regionalnym Inkubatorze Przedsiębiorczości w Prudniku została 

podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 39/ 

 

16) Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego 

Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w istniejącej spółce 

pod firmą: Prudnickie Towarzystwo Budownictwa Społecznego spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością (druk nr 979) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 979 został podany pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego 

Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w istniejącej spółce 

pod firmą: Prudnickie Towarzystwo Budownictwa Społecznego spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością (druk nr 979).  

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, 

Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Mięczakowski 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Autopoprawka zgłoszoną przez Skarbnik Gminy Wioletę Zator w ostatnim punkcie sesji. 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (2) 

Marcin Krasoń, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Mięczakowski 

 

Wobec powyższego głosowania autopoprawka została przyjęta.  
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Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego 

Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w istniejącej spółce 

pod firmą: Prudnickie Towarzystwo Budownictwa Społecznego spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością (druk nr 979).  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (2) 

Marcin Krasoń, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Mięczakowski 

 

Wobec powyższego głosowania  Uchwała nr LIV/905/2021w sprawie zatwierdzenia 

wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na 

sfinansowanie objęcia udziałów w istniejącej spółce pod firmą: Prudnickie Towarzystwo 

Budownictwa Społecznego spółka z ograniczoną odpowiedzialnością została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 40/ 

 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 
1) Podjęcie uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków 

zespołu interdyscyplinarnego oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania (druk nr 

980) 
Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 980 został podany pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków zespołu 

interdyscyplinarnego oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania (druk nr 980).  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Paweł Licznar 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Mięczakowski 
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Wobec powyższego głosowania  Uchwała nr LIV/906/2021 w sprawie trybu i sposobu 

powoływania i odwoływania członków zespołu interdyscyplinarnego oraz szczegółowych 

warunków jego funkcjonowania została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 41/ 

 

2) Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania 

problemów alkoholowych dla Gminy Prudnik na rok 2022 (druk nr 981) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 981 został podany pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania 

problemów alkoholowych dla Gminy Prudnik na rok 2022 (druk nr 981).  

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, 

Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Mięczakowski 

 

Wobec powyższego głosowania  Uchwała nr LIV/907/2021 została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 42/ 

 

3) Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego 

w  Opolu skargi mieszkańców ulicy Klasztornej w Prudniku na uchwałę Nr XXV/449/2020 

Rady Miejskiej w Prudniku z dnia 28 maja 2020 r. w sprawie zasad sprzedaży lokali 

mieszkalnych i jednolokalowych budynków mieszkalnych oraz określenia warunków 

udzielenia bonifikat i wysokości ich stawek procentowych przy sprzedaży lokali 

i jednolokalowych budynków mieszkalnych (druk nr 982) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 982 został podany pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego 

w  Opolu skargi mieszkańców ulicy Klasztornej w Prudniku na uchwałę Nr XXV/449/2020 

Rady Miejskiej w Prudniku z dnia 28 maja 2020 r. w sprawie zasad sprzedaży lokali 

mieszkalnych i jednolokalowych budynków mieszkalnych oraz określenia warunków 

udzielenia bonifikat i wysokości ich stawek procentowych przy sprzedaży lokali 

i jednolokalowych budynków mieszkalnych (druk nr 982).  

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, 

Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Mięczakowski 

 

Wobec powyższego głosowania  Uchwała nr LIV/908/2021 w sprawie przekazania do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w  Opolu skargi mieszkańców ulicy Klasztornej 

w Prudniku na uchwałę Nr XXV/449/2020 Rady Miejskiej w Prudniku z dnia 28 maja 2020 r. 

w sprawie zasad sprzedaży lokali mieszkalnych i jednolokalowych budynków mieszkalnych 

oraz określenia warunków udzielenia bonifikat i wysokości ich stawek procentowych przy 

sprzedaży lokali i jednolokalowych budynków mieszkalnych została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 43/ 

 

6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodnicząca poinformowała, że w programie esejsa znajdują się odpowiedzi na 

interpelacje radnych. 

1) 121/2021 interpelacja radnej Ludmiły Lisowskiej w sprawie dosadzenia dodatkowych 

drzew przy placu zabaw w Parku Miejskim w Prudniku 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 44 do protokołu/ 

2) 122/2021 interpelacja radnej Ludmiły Lisowskiej w sprawie udzielenia informacji nt. 

powodu zmiennego natężenia zapachu chloru w pitnej wodzie zimnej w niektórych częściach 

miasta Prudnika 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 45 do protokołu/ 

3) 123/2021 interpelacja radnej Ludmiły Lisowskiej w sprawie dokonania analizy oraz 

zabezpieczenie właściwego i bezpiecznego dojścia do obiektu handlowego Premium Park 

Lubrza 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 46 do protokołu/ 

4) 124/2021 interpelacja radnej Zofii Zeprzałka - Krzemień w sprawie wprowadzenia 

przejazdu autobusowego do Lip w celu ułatwienia mieszkańcom ul. Poniatowskiego dostępu 

do miejsc użyteczności publicznej 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 47 do protokołu/ 

5) 125/2021 interpelacja radnego Edwarda Mazura w sprawie wyłączenia z ruchu na ulicy 

Grottgera samochodów ciężarowych powyżej 12 ton 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 48 do protokołu/ 

6) 126/2021 interpelacja radnego Edwarda Mazura w sprawie ujęcia w planie remontowym 

ulicy Soboty 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 49 do protokołu/ 

7) 127/2021 wniosek radnego Zygmunta Bochenka o aktualizację wykazu dróg w mieście 

wskazanych do remontu poprzez dodanie do harmonogramu ul. Soboty 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 50 do protokołu/ 

8) 130/2021 interpelacja radnej Urszuli Rzepiela w sprawie dokonania napraw uszkodzeń na 

chodnikach wymienionych w interpelacji ulic w reprezentacyjnej części Prudnika 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 51 do protokołu/ 

 

Przewodnicząca zapytała czy ktoś chciałby się odnieść do udzielonych odpowiedzi? 
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Radny Josel Czerniak zauważył, że na terenie miasta świecą się lampy uliczne nawet  

w trakcie dnia. Poprosił, aby sprawdzić ten temat. 

Zastępca Burmistrza Jarosław Szóstka podziękował za czujność. Dodał, że wielu 

mieszkańców również zwraca na ten fakt uwagę. Wyjaśnił, że jeżeli w ciągu dnia latarnie się 

świecą to ma to związek z pracami konserwatorskimi, wymianą żarówek itp.  

Radny Jacek Urbański oraz Radna Katarzyna Rożek poruszyli kwestię braku odpowiedzi 

na złożone przez siebie interpelacje. 

Sprawa została wyjaśniona. 

Skarbnik Wioleta Zator zauważyła, że we wniosku o wsparcie ze środków Rządowego 

Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w istniejącej spółce 

pod firmą: Prudnickie Towarzystwo Budownictwa Społecznego spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością (druk nr 979) omyłkowo nie została wpisana  liczba 57 przed właściwym 

numerem konta.  

Wobec uwagi zgłoszonej przez Skarbnik Giny Wioletę Zator Przewodnicząca Rady 

zakomunikowała konieczność powrotu do pkt 16 i przeprowadzenie reasumpcji głosowania 

wraz z uwzględnieniem autopoprawki.    

 

7. Interpelacje i wnioski radnych. 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że interpelacje można składać bezpośrednio do Biura 

Rady bądź na ręce Przewodniczącej. 

 

8. Wolne wnioski, komunikaty, oświadczenia radnych i zamknięcie obrad sesji. 

Przewodnicząca Alicja Isalska odczytała życzenia świąteczne, które wpłynęły do Biura Rady. 

Złożyła również wszystkim najlepsze życzenia świąteczne.  

Wiceprzewodniczący Edward Mazur oraz Skarbnik Wioleta Zator dołączyli do życzeń. 

 

Wobec wyczerpania porządku Przewodnicząca Alicja Isalska zakomunikowała zamknięcie 

LIV Sesji Rady Miejskiej w Prudniku.  

Protokół został sporządzony w dwóch jednobrzmiących egzemplarzach, oryginał pozostaje  

w aktach Rady Miejskiej, drugi egzemplarz zostaje przekazany Burmistrzowi Prudnika.  

 

 

 

 Przewodnicząca 

Rady Miejskiej w Prudniku 
 

Alicja Isalska 
 

 

 

Przygotował(a): Joanna Chilińska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 

 


